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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:2123 Antisemitism i Malmö

Under en längre tid har antisemitismen varit ett problem i Malmö. Det har 
reguljärt märkts i samband med olika former av protester, oavsett vad protesten 
handlar om. Denna antisemitism kan anses ha vuxit fram delvis på grund av att 
Malmös politiker över tid har backat för hot och våld. Tydligast kan det 
exemplifieras med att man 2009 inte lät Davis Cup-matchen mellan Israel och 
Sverige spelas på ett normalt sätt. Antisemitismen har även uppmärksammats 
av USA:s speciella sändebud, som besökte Malmö för att med egna ögon sätta 
sig in i situationen. 

Under senare år ser vi att det har skett en del förbättringar. Detta kom till 
uttryck när muslimska rådet protesterade mot hur demonstranter skanderade 
antisemitiska slagord under fredagens kravaller. Det kommer också till uttryck i 
det samarbete som Malmös Muslimska nätverk har med den judiska 
församlingen i staden. Det är bra, men det räcker inte. Inte utifrån de 
antisemitiska manifestationer som tog sig uttryck i närtid. 

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Vilka initiativ ämnar ministern för att vända trenden i Malmö och få stopp på 
de återkommande antisemitiska uttrycken? 

………………………………………

Magnus Jacobsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-07
Besvaras senast
2020-09-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


